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Abstract (en)
[origin: US4546547A] A checking and aligning stand for measuring and aligning structure sections of the strand guide of a continuous casting plant
includes measuring surfaces to determine the mounting position of the structure section. In order to be able to effect a quick check of the mounting
position of curved structure sections of a bow-type continuous casting plant without impeding the casting operation during this adjustment work, at
least two pairs of measuring surfaces arranged at an angle to each other, preferably at 90 DEG , to determine the roller-way coordinates relative to
the position-defining supporting surfaces of the structure section are provided on the checking stand.

Abstract (de)
Ein solcher Prüfstand (4) weist Messflächen (10 bis 13) zur Ermittlung der Einbaulage des Gerüstabschnittes (5, 18) auf. Um eine schnelle Prüfung
der Einbaulage von gekrümmten Gerüstabschnitten einer Bogenstranggiessanlage zu ermöglichen, ohne den Giessbetrieb während dieser Arbeit
zu behindern, sind an dem Prüfstand (4) mindestens zwei Paar im Winkel zueinander, vorzugsweise um 90° zueinander stehende Messflächen
(10 bis 13 ) zur Ermittlung von Rollenbahnkoordinaten gegenüber den die Position festlegenden Stützflächen (2, 6, 8) des Gerüstabschnittes (5)
vorgesehen.
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